
 

 

Styrelseprotokoll  
Hampetorp-Odensbackens IF 

2023-10-12, kl 18.30 

Närvarande: Tony Olsson, Marcus Tell, Linda Tell, Lina Svanberg, Pernilla Tegin, Jenny 

Stannisson, Johan Stannisson, Therese Tagebjer & Helena Hiltunen  

§1 Mötets öppnande och godkännande av dagordning 

Tony hälsar alla välkomna till kvällens möte. Dagordningen godkänns. 

§2 Föregående protokoll 

Föregående protokoll, från 2023-09-14, läses igenom och godkänns.  

Återkoppling föregående protokoll;  

Ingen, förutom några ur styrelsen och Magnus Lagergren, kom till medlemsmötet som även 

handlade om projektet kring kanalen. 

P06/08 ska ha avslutning och Johan har hört efter om Sköllersta har egna medel för sina 

spelare vilket de har. Eventuellt ska laget hitta på något i Sörbybacken med aktiviteter och 

mat.  

§3 Ekonomi 

Restaurangchansen har vi sålt, 95 ex totalt.  

Redovisning från kassör Tarra fram till september visar på lite plus, dock innan reparation av 

ena robotgräsklipparen.  

Padel, litet uppsving nu under hösten, fler bokningar.  

Vi funderar på vad vi kan sälja framöver. Vi ska fundera på vad vi dels ska sälja och när. 

Bingolotter som vanligt samt kalendrar vid jul.  

§4 Odencupen 

Odencupen blir den 5-7/1 2024. Vi planerar för de olika klasserna och tänker enligt följande: 

Damsenior spelar lördagen den 6 jan under eftermiddag/kväll. F13/14 (födda -10 eller 

senare) spelar lördagen den 6 januari under förmiddag/eftermiddag. P13/14 (födda -10 eller 

senare) spelar fredagen den 5 jan under eftermiddag/kväll.  P11/12 (födda -12 eller senare) 

spelar fredagen den 5 jan under förmiddag/eftermiddag. F9/10 (födda -14 eller senare) 

spelar söndagen den 7 jan under eftermiddag/kväll.  P9/10 (födda -14 eller senare) spelar 

söndagen den 7 jan under förmiddag/eftermiddag.   



Tony uppdaterar sidan på laget.se och skicka ut mer aktivt i år. Vi funderar på om 

inomhusfotboll/futsal kanske är lite utdöende då många spelar utomhus året runt. I fjol hade 

vi inte så mycket spelardelartagande samt att vi inte drog in något särskilt rent ekonomiskt. 

Vi ska göra en utvärdering efter Odencupen 2024 för att se om det här är något vi ska 

fortsätta med framöver.  Dock kan man ju tänka att Odencupen kan bli en cup utomhus om 

så skulle bli fallet också, utifall det är ett bättre underlag och att fler lag anmäler sig då.  

§5 Övriga frågor 

Arbetsdagen den 14 oktober:  

Johan berättar att herrlaget inte kan närvara denna dag, dock ska de städa vid annan dag.  

Information har spridits till lagen, dock är många borta på aktiviteter. Vi som kommer ska 

fokusera på att städa och plocka undan. Kartonger i gula soprummet/panthuset ska slängas. 

Vi ska även kolla till hjärtstartaren.  

Avslutning:  

Vi ska göra något trevligt för styrelsen, ledare och hjälpredor i HOIF, för att visa 

uppskattning, och vi pratar om vad vi ska hitta på. Det har varit mycket jobb kring 80-

årsfesten och vi önskar göra en enkel festlighet som inte kräver så stor insats av oss i 

styrelsen. Efter lite funderingar enas vi om att höra med Handelsträdgården i Stora Mellösa 

(som den 27 oktober har pizzabuffé och trubadur på plats) kan ta emot cirka 25 personer 

och att vi förbokar. Therese ska ringa till Handelsträdgården och fråga, hon återkommer 

sedan i vår grupp på messenger. Så fort hon fått besked skickar Tony ut mail till alla berörda. 

§6 Nästa möte 

Nästa möte 20 november kl 18.30.  

§7 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte.  

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


